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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2012. május 23-án. 

Ülés helye: Kiserdei Óvoda „Horička” Kesztölc Cseresznyéshát u. 2/1. 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Vöröskői István alpolgármester 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.- vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 

megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 7 fő, az ülés határozatképes. Ismerteti a 

napirendet. 

A tervezett napirend: 
1. Pályázati tájékoztató - egészségmegőrzés, megelőzés – 2013-as program 

2.Tájékoztató a Vöröskereszt munkájáról  

3.Beszámoló a Kiserdei Óvoda „Horička” 2011/2012-es tanévéről 

4. Biztosítási brókercég bemutatkozása  

5.Szabálysértési tényállások hatályon kívül helyezése – rendeletek módosítása 

6.Tiltott, kirívóan közösségellenes magatartási normák meghatározása – 

rendeletalkotás 

7.Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

8.Egyebek 

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett napirenddel egyet értenek-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 47/2012. (V. 23.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztett napirendet. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 
1. Napirendi pont 

Pályázati tájékoztató  - egészségmegőrzés, megelőzés – 2013-as program  

 

Gaál Lajos:  Tisztelettel köszönti a dorogi uszoda egyik vezetőjét Szekér Zoltánt, aki az 

egészségmegőrző pályázati lehetőséget ismerteti.  

Szekér Zoltán: TÁMOP  pályázat keretében ismét lehetőség nyílna 20 - 20 gyerek 

úszásoktatására az intézményekből, kifejezetten úszásoktatás. Ez a vízilabda oktatás alapja, 

szeretnék ezt a sportot is megismertetni és megszerettetni a gyerekekkel. Egyéb 

célcsoportoknak is lenne egészségfejlesztés. Egészségnap, sportnap, túra. A teljes program 

lebonyolítását, monitoringozást, pályázatírást vállalnák. Viszont szükség van belső 

projetmenedzserre is. Egészségprogramra hozzávetőleg 500 e. Ft-ot lehetne költeni.  

Gaál Lajos: Kellene egy írásos anyag, amiben benne van, hogy a belső projetmedezsernek mi 

a feladata. 

Radovics Istvánné:  Kb mekkora összegre lehet pályázni településenként? 
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Szekér Zoltán: 10-10 M Ft lehet egy település, de 7-7,5 M lenne, hogy ne kelljen 

közbeszereztetni. 

Szivek Péter: A pályázatíró cég az 5 %-ért teljes elszámolást, teljes monitoringot végig 

viszik.  

Radovics Istvánné:  Eszköz alatt mit értenek? Minden, ami csatlakozik, eszközök, sport, 

túra, konyhai kisegítés? 

Szekér Zoltán: Írásban elküldi a lehetőségeket. 

Kochnyák Sándor: Az egészségnapon sport? 

Szekér Zoltán: Helyi igény szerint lehet összeállítani a programot.  

Gaál Lajos: Köszöni a tájékoztatást, az egyebekben vissza lehet térni a kérdésre. 

 

2. Napirendi pont 

Tájékoztató a Vöröskereszt munkájáról  

Gaál Lajos:  Köszönti Teri nénit és átadja a szót neki.  

Kispataki Jánosné: Szeretett volna lemondani, de nem fogadták el. Azt kérték, keressen 

maga helyett olyan aktív embert, aki elvállalná. Kapott ő és a férje is egy kedves kitüntetést a 

sok évi munkáért. Sajnos nagyon kevés pénzt tud a Vöröskereszt biztosítani. A tagdíjat le kell 

adni az első félévben, a másodikban megmarad. Ha az önkormányzat nem adna, még ennyire 

sem jutnának. Az lenne a kérése, hogy kicsivel több pénzt biztosítson az önkormányzat. 

Gaál Lajos:  Köszöni a beszámolót, de több pénzt nem ígérhet, ha másban tudnak segíteni,  

szívesen. 

Radovics Istvánné: Hogyan alakul a véradás? 

Kispataki Jánosné: Kicsit emelkedik, kb. 30 fő. 

Kochnyák Sándor: Akik jubilálnak, ki ismeri el? 

Kispataki Jánosné: A 40 szeres véradókat helyben, 50 szereseket Budapesten. 

Simonek Antal: A benzint sem fizetik? A felettes szerveket is meg kell keresni! 

Kispataki Jánosné: Nyilvántartást kell vezetni, az túl sok feladat. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 48/2012. (V. 23.) KKÖKt. 

határozata a Vöröskereszt helyi szervezete beszámolójának elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Vöröskereszt helyi szervezete munkájáról 

szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Beszámoló a Kiserdei Óvoda „Horička” 2011/2012-es tanévéről 

 

Gaál Lajos: Az írásos anyagot mindenki megkapta.  

Feketéné Kain Magdolna: A vezetékekkel nagyon sok gond van. A mosdók, mint már 

sokszor felmerült, nagyon rossz állapotban vannak. Fel kellene újítani. 

Szivek Péter: Lehet-e tudni mikortól lesz kötelező a 3 éves korban történő beíratás? Okoz – e 

majd gondot, hogy esetleg több a gyerek? 

Feketéné Kain Magdolna: 2013. január 1-től. Eddig is többnyire 3 éves kortól jöttek a 

gyerekek, szerinte nem lesz fennakadás. 

Gaál Lajos: Már több, mint egy éve működik a Társulás milyenek a tapasztalatok? 
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Feketéné Kain Magdolna: Szakmailag, anyagilag nagyon jó, megszűnt az elszigeteltség. 

Engler Zsuzsi nagyon hozzáértő, bármiben lehet kérdezni. 

Radovics Istvánné: Jelenleg a létszám 104.  Nincs veszélyeztetett gyerek? 

Feketéné Kain Magdolna: Itt még szorosabb a gyerek, szülő kapcsolat. Jelenleg nincs. 

Radovics Istvánné: Mi a nevelési nehézség? 

Feketéné Kain Magdolna: Vannak nehezen kezelhető gyerekek. Ezek többnyire magatartási 

problémák. 

Radovics Istvánné: 29 tanköteles gyerek van, ebből hány lesz helyben beíratva? 

Feketéné Kain Magdolna: 15. 

Radovics Istvánné: Lehet-e tudni miért íratják a szülők máshova a gyerekeket? 

Feketéné Kain Magdolna: Városi iskola többet nyújt, vagy munkahely miatt. 

Radovics Istvánné: Nemzetiségi nyelv miatt? 

Feketéné Kain Magdolna: Itt még nem probléma. A szülők örömmel veszik, hogy a helyi 

hagyományokat ápolják.   

Vöröskői István: Fizetési hajlandóság hogyan alakul? 

Feketéné Kain Magdolna: Néhány esetben van csak gond. Jelentős tartozás nem gyűlt össze. 

Radovics Istvánné:  Köszönjük a színvonalas munkát. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2012. (V. 23.) KKÖKt. 

határozata a Kiserdei Óvoda „Horička” 2011/2012-es tanévéről szóló beszámoló 

elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Kiserdei Óvoda „Horička” 2011/2012-es 

tanévéről szóló beszámolóját. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Napirendi pont 

Biztosítási brókercég bemutatkozása 

 

Gaál Lajos: Bemutatja Bélik Pétert, egy biztosító brókercég munkatársát, aki elmondja 

ajánlatukat. 

Bélik Péter: A cég biztosítási kockázatkezelési tanácsadással foglalkozik. Ajánlatuk lényege, 

hogy nem azt javasolják, hogy az önkormányzat milyen biztosítási elemeket válasszon, hanem 

azt határozza meg, hogy jelenleg mire nincs szüksége. Ezekre az elemekre pedig szerződjön 

egyösszegű elővigyázatossági keretre. Ezzel egyrészt elkerülhető az alulbiztosításból eredő 

veszteség, másrészt bekerülhetnek azok az eszközök, melyekre előzetesen nem szerződött. 

Vöröskői István: Most is fizetünk közvetítői díjat, a biztosítón keresztül, de mi fizetjük. Nem 

tudja, mennyire lenne személyre szabott a biztosító kiválasztása. Megkeresik a legjobbnak 

látszókat és kiválasztják? 

Bélik Péter: A közvetítői díjat mindenki fizet. Előre kijönnek a műszaki tartalom miatt, majd 

versenyeztetik. Az önkormányzat dönti el, hogy akarja-e azt a biztosítást. Véglegesítés után 

kerül megkötésre a szerződés. 

Vöröskői István: A biztosított tételeknél, az új beszerzés felülvizsgálatát ki, mennyiért fogja 

csinálni? 

Bélik Péter: Ők végzik ingyen, évente. 



4 

 

Gaál Lajos: Díjak: mi egyszer váltottunk, a biztosított vagyon megkétszereződött, a díj felére 

csökkent.  Ebből kell kiindulni. Az alul- és felülbiztosítást is kiszűrik? 

Szivek Péter: Mit jelent az, hogy vagyonvizsgálat. Mi az az ár, hogyan történik ennek 

megállapítása? 

Bélik Péter: Nem ingatlanbecslő cég vagyunk. Azt tapasztalatból tudjuk, hogy milyen értéke 

van, de az esetleg különbségek kiegyenlítésére szolgál az elővigyázatossági keret. 

Vöröskői István: Szükségünk van egy ilyen brókercégre? 

Bélik Péter: Maga a felmérés előzetesen nem kerül semmibe, az ajánlat elkészítése után dönt 

a testület, hogy az abba foglaltaknak megfelelően köt-e biztosítást. A cég tevékenységének 

ellenértékét a biztosító fizeti. Mint már mondta, ezt a fajta díjat most is fizeti biztosításában az 

önkormányzat. 

Gaál Lajos: Megbízást kell megszavazni. Erről kell dönteni? 

Szivek Péter: Megállapodunk, hogy a munkát elvégezzék, s eldöntjük, aláírjuk-e ? 

Bélik Péter: Igen. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 50/2012. (V. 23.) KKÖKt. 

határozata a biztosítási bróker megbízásának vizsgálatáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy vizsgálja meg a 

biztosítási bróker váltás lehetőségét. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: következő testületi ülés 

 

4. Napirendi pont 

Szabálysértési tényállások hatályon kívül helyezése – rendeletek módosítása 

 

Bognárné: Már az előző ülésen ismertette a módosítások törvényi hátterét. Kiküldött 

előterjesztését és rendelet-tervezetét szóban nem kívánja kiegészíteni. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett rendelet-módosítást elfogadja-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

12 /2012.(V. 24.) önkormányzati rendelete egyes önkormányzati rendeletek 

módosításáról 

 

5. napirendi pont 

Tiltott, kirívóan közösségellenes magatartási normák meghatározása – rendeletalkotás 

 

Bognárné: Ez a rendelet-tervezet az új Ötv. felhatalmazása alapján lett előterjesztve. A 

tervezetben össze lett gyűjtve mindazon rendelkezés, mely eddig a különböző rendeletekben 

került megfogalmazásra. Nem kerületek bele azok a szabálysértési tényállások, melyeket 

törvény rendeli szankcionálni. Ugyanakkor, tájékoztató jelleggel elküldte a Kormányhivatal 

véleményét is a rendelet-tervezetről. 

Nebehaj Rudolfné:  Nem sok ez így felsorolva? Jó lenne, ha tudnák az emberek, hogy mi 

került bele. 



5 

 

Bognárné: Az itt felsoroltak eddig benne voltak a rendeletekben, mint szabálysértési 

tényállások, büntetendő cselekmények. Most egy helyre lettek összegyűjtve. A rendeletek 

kihírdetésre kerülnek a helyben szokásos módon. Ez azt jelenti, hogy kifüggesztésre kerülnek 

a Hivatal hivatalos faliújságján, megjelenik a helyi újságban, bekerül a Képújságba, és 

felkerül a web lapra.  

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett rendeletet elfogadja-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

13/2012.(V.24 .) önkormányzati rendelete egyes tiltott, kirívóan közösségellenes 

magatartásokról 

 

6. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Gaál Lajos:  

 április 30-án Bátor Botond tartományfőnök meghívására részt vettünk P. Vezér Ferenc 

György újratemetésén Petőfiszállás – Pálosszentkúton 

 május 1-jén a részt vettem a Nyugdíjas Bányászok Hagyományőrző Köre által 

szervezett hagyományos majálison 

 május 3-án tárgyaltam Sáfrán Andrással a Gerlekúti dűlőben tervezett logisztikai 

terület terveiről 

 Testületi döntésnek megfelelően Kun János főépítész úr vizsgálja szőlőkben 

kérelmezett ingatlanvásárlási szándékot 

 Rendezési Terv módosításának elkészítéséről tárgyaltam a Pro Arch Stúdió 

vezetőjével.  

 elkészült a Művelődési Ház - IKSZT  színpad körfüggönye és záró függönye. A 

hatályos jogszabályoknak megfelelően lángmentesített anyagból készült.  

  részt vettem a Komárom-Esztergom megyei Nemzetiségi találkozón Nyergesújfalun. 

Községünket a Pávakör képviselte, műsorával nagy sikert aratott. Az utolsó énekszám 

alatt végég tapsolt a közönség. 

 az Erika cukrászda szervezésében kerül megrendezésre a községi gyermeknap a Szent 

Kelemen téren. A szervezésben és lebonyolításban önkormányzatunk is részt vesz. 

 május 22-én Táton tárgyaltam Szenes Lajos polgármesterrel és Parragi György 

műszaki főelőadóval a kommunális csatorna és tisztítómű üzemeltetési szerződéskötés 

tapasztalatairól 

 Iskola u. partfal átadás – műszaki ellenőr váltás volt, elsőre nem lett átvéve, de azóta 

sikerült, a munkákat helyre hozták, elfogadható lett 

 LED-es közvilágítás vezérléséről tájékoztató júniusban, a Tungsram árajánlatát 3 hete  

ígéri. 

 Botos Tamás és a tatabányai gazdasági osztályról mai megbeszélésen tárgyaltunk a 

csatorna üzemeltetési szerződés további sorsáról 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2012. (V. 23.) KKÖKt. 

határozata a két ülés között történtekről szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között történtekről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. május 23. 

 

9. Napirendi pont 

Egyebek 

1. Megállapodás a Kesztölci Szlovák Önkormányzattal  

Bognárné:  Mint ismeretes, 2012. január 1-től a nemzetiségi önkormányzatok függetlenné 

váltak a települési önkormányzattól. Ez abban nyilvánul meg, hogy önállóan kerültek 

bejegyzésre az Államkincstár törzskönyvi nyilvántartásába, költségvetésük nem épül be a 

települési önkormányzatok költségvetésébe, hanem önállóan készül. Ettől függetlenül a 

mindenkori polgármesteri hivatalok végzik a költségvetéssel és egyéb irodai szolgáltatásokkal 

kapcsolatos tennivalókat. Ennek elvégzésére szükség van egy megállapodás megkötésére a 

két önkormányzat között. Az előterjesztett megállapodás-tervezet ezt a célt szolgálja. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett megállapodás-tervezetet 

elfogadja-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2012. (V. 24.) KKÖKt. 

határozata a települési és a nemzetiségi önkormányzat közötti megállapodás 

elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a települési és a nemzetiségi önkormányzat 

közötti megállapodást. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. május 30. 

  

2. Pályázatok 

Gaál Lajos:  

1. Az első napirendi pontban került tárgyalásra, de el kellene dönteni, hogy élünk-e a 

lehetőséggel. A pályázatot június 1-től lehet benyújtani, s érdemes minél hamarabb, mert 

ha elfogyott a pénz, lezárják a pályázati lehetőséget. Tehát összefoglalva: 

TÁMOP-6.1.2/11/1 – „A” KOMPONENS  egészségmegőrző program:                         – 

település szintű – önrész nincs, a pályázat sikerdíjas – a dorogi uszoda közreműködésével 

valósulna meg 

  - Egészségnap, szűrővizsgálatok, megelőzés 

  - Úszásoktatás   

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2012. (V. 24.) KKÖKt. 

határozata a TÁMOP-6.1.2/11/1 – „A” KOMPONENS  egészségmegőrző programon 

való részvétel elfogadásáról 

 

../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
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Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja  TÁMOP-6.1.2/11/1 – „A” KOMPONENS  

egészségmegőrző programon való részvételt és pályázat benyújtását. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. május 30. 

 

2. TÁMOP-3.1.11-12/2 – Óvodafejlesztés – pedagógusok továbbképzése 70%, 

beruházás 30 %  

Ezt a pályázatot az oktatási társulás nevében kell benyújtani. információnk szerint mind 

Leányvár, mind Piliscsév részt kíván venni. A héten lesz egy Társulási Tanácsülés, ahol 

véglegesíteni lehet a benyújtás tényét. Itt csak a testület támogatására van szükség. A 

pályázatíró – Gonda László – ő fogja majd össze a három település igényét. 

Vöröskői István: Javasolja, hogy a megkötésre váró szerződést minden esetben ellenjegyezze 

a jegyző is. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2012. (V. 24.) KKÖKt. 

határozata a TÁMOP-3.1.11-12/2 óvoda fejlesztésről szóló pályázat  benyújtásának 

támogatásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete támogatja a TÁMOP-3.1.11-12/2 óvoda fejlesztésről 

szóló pályázat benyújtását. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. május 30. 

 

3.  Rendezési terv  

Gaál Lajos: A jelenlegi rendezési terv egy kis részletben még mindig tartalmaz elírást. A 

Dózsa u eleje, ahol természetben családi házak állnak,  K-p  övezetbe van sorolva. Ez a 

lakosságnak okozhat gondot, mert egy esetleges hitelfelvételnél nem mindegy a besorolás. Ezt 

a területet Különleges pince övezetből  falusias lakóházas övezetbe kellene átsorolni.  

 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyetértenek-e? 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2012. (V. 24.) KKÖKt. 

határozata a HÉSZ elírás miatti módosításáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete  a 219-235 hrsz.-ú területek besorolását javasolja 

kijavítani a rendezési tervben K-p övezetről Lf-H övezetbe. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2012. május 30. 

 

4. Szent Kelemen téri parkolás  

Gaál Lajos: Levelet írtak a Szent Kelemen téri lakosok a polgármesternek, hogy tiltsa meg a 

téren önkormányzati engedéllyel parkoló busznak a parkolást. Zavarja a környéken lakók 

../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
../../TÁMOP-egészségnap/SOTER-Line%20Oktatási%20Központ%20-%20Szerzodestervezet_TAMOP%206.1.2.doc
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nyugalmát. A buszsofőr valóban kapott engedélyt a parkolásra, de felül kellene bírálni az 

engedélyt  

Vöröskői István: Szó volt róla, hogy kijelölésre kerül egy parkoló. Foglalkozni kellene vele. 

 

 

Az ülésen más nem hangzott el, a polgármester megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

 

polgármester                jegyző 

címzetes főjegyző 

 


